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استان فارساستان فارس

نی ریز

نشست هم اندیشی فرماندار 
شهرستان نی ریز با مدیرکل ورزش 

و جوانان استان فارس

نشست هم اندیشی مهندس یوسفی فرماندار شهرستان نی ریز با 
دکتر صفرپور مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس 

یوسفی  مختار  مهندس  مقدسی:  علیرضا  خبری/  سرویس 
رئیس  مختاری  شهرام  همراهی  با  نی ریز  شهرستان  فرماندار 
دفتر  محل  در  حضور  ضمن  نی ریز  جوانان  و  ورزش  اداره 
مدیرکل ورزش و جوانان استان با وی دیدار و درخصوص 
آخرین وضعیت پروژه های عمرانی، سرانه فضای ورزشی و 
مسائل مربوط به حوزه ورزش شهرستان به گفتگو پرداختند.
 در این دیدار مهندس یوسفی فرماندار نی ریز ضمن برشمردن 
مشکلات ورزش شهرستان و طرح های نیمه تمام اظهار داشت: 
ظرفیت  ورزش  حوزه  در  نی ریز  شهرستان   که  معتقدیم  ما 
بالایی دارد که لازمه این مهم تأمین زیرساخت های ورزشی 

است 
وی با اشاره به پرورش ورزشکاران و قهرمانان متعدد ملی، 
و  مردم  عموم  انتظار  و  دغدغه  افزود:  شهرستان  در  جهانی 
این است که جایگاه ورزش  ورزشکاران شهرستان  نی ریز 
و  جوانان  توانمندی های  و  شاخص ها  تراز  در  شهرستان 

ورزشکاران این شهرستان باشد
ارزنده  خدمات  به  اشاره  با  همچنین  نی ریز  فرماندار  یوسفی 
ورزش  حوزه  در  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  تلاش های  و 
از  بهره مندی جوانان  برای  است  خاطرنشان کرد:  ضروری 
پروژه های  استعدادها،  شکوفایی  و  ورزشی  مناسب  امکانات 
نیمه تمام ورزشی این شهرستان از جمله زمین  چمن مصنوعی 
شهر قطرویه، بنی کلاغی، مشکان، غوری، بهویه، دهچاه و 
سالن چندمنظوره ورزش کارگاه که چندین سال از کلنگ 
زنی آنها می گذرد و تعویض کف پوش سالن حجاب هر چه 
استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  که  شود  تکمیل  سریعتر 
و  فرماندار  حمایت های  و  توجه  از  تقدیر  ضمن  نیز  فارس 
شهرستان  ورزش  حوزه  در  مربوطه  دستگاه های  مجموعه 
گفت: شهرستان نی ریز در حوزه های مختلف خصوصاً ورزش 
دارای نقاط قوت و پتانسیل خوبی است و تلاش خواهیم کرد 

که بیش از بیش به این شهرستان توجه شود.

لارستان

فرماندار لارستان:

زمینه برای تبدیل منطقه حفاظت 
شده هرمود لارستان به پارک ملی 

فراهم است 
فرماندار ویژه لارستان تأکید کرد: زمینه برای تبدیل منطقه 
انواع  وجود  و  متنوع  ظرفیت های  با  هرمود  شده  حفاظت 
گونه های شاخص و نادر گیاهی و جانوری برای پارک ملی 
فراهم است و انتظار می رود که مسئولان امر در سطح استان 

و ملی به این مهم اهتمام بیشتری ورزند.
به گزارش روزنامه طلوع از روابط عمومی فرمانداری لارستان، 
داریوش دهقان در آیین تجلیل از ۱۳ محیط بان منطقه حفاظت 
شده هرمود لارستان افزود: بر اساس گزارش اداره حفاظت 
این  در  جانوری  گونه  انواع  هزار   ۳ بر  افزون  محیط زیست 

منطقه زیست می کند.
بالای  پتانسیل های  و  ظرفیت ها  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی 
منطقه حفاظت شده هرمود لارستان، نیاز است که این منطقه 
به پارک ملی ارتقا یابد که پیگیری های لازم از طریق اداره 
کل محیط زیست استان و کشور در این زمینه صورت گرفته 

است.
و  کوچک ترین  زیست  گفت:  لارستان  فرماندار 
منحصربه فردترین گونه جانوری شامل قوچ و میش مینیاتوری 

مربوط به لارستان است.
او تصریح کرد: همچنین لارستان بزرگترین محل ذخیره و 

زیستگاه آهوی کمیاب و در معرض خطر جبیر است.
خود  شغل  واسطه  به  محیط بانان  افزود:  لارستان  فرماندار 
با  مواجه  هستند که  متعددی  آسیب های  معرض  در  همواره 

شکارچیان غیرمجاز مهمترین این چالش هاست.
خدانظر انصاری، رئیس اداره محیط زیست لارستان هم گفت: 
قوچ و میش لارستان با وزن ۴۰ تا ۴۵ کیلوگرم کوچک ترین 
منطقه  در  که  است  دنیا  قوچ  گونه  منحصربه فردترین  و 

حفاظت شده “هرمود” لارستان زیست می کند.
وی بیان کرد: منطقه حفاظت شده هرمود لارستان زیستگاه 
شنی،  گربه  وحشی،  گربه  کاراکال،  پلنگ،  مانند  حیواناتی 
کفتار، گرگ و غیره است، و  »جبیر” نوعی آهوی کمیاب 
منطقه  در  آن  تعداد  بیشترین  که  است  خطر  معرض  در  و 

لارستان زیست می کند.
وی افزود: هوبره، پلیکان خاکستری و درنا که در فصل سرما 
از سیبری به منطقه لارستان مهاجرت می کنند و حفظ نسل 
آنها مورد حمایت جهانی هستند در این منطقه حفاظت شده 

زیست می کنند.
لارستان   “هرمود”  منطقه  در   ۱۴۰۰ سال  سرشماری  براساس 

بیش از ۳ هزار رأس گونه چهارپایان زیست دارند.
هزار   ۲۰۷ حدود  وسعتی  با  “هرمود”  شده  حفاظت  منطقه 
می شود  شناخته  کشور  شده  حفاظت  مهم  مناطق  از  هکتار 
و  با وجود آنکه یک چهارم این منطقه در استان هرمزگان 
اداره حفاظت  اما مدیریت و حراست آن برعهده  واقع شده 

محیط زیست لارستان است.

فیروزآباد

مدیرکل مدیریت بحران استانداری فارس:

همه مصدومان کارخانه کربنات 
سدیم فیروزآباد فارس از بیمارستان 

ترخیص شدند
مدیرکل مدیریت بحران استانداری فارس اعلام کرد: تمامی 
مصدومان حادثه کارخانه کربنات سدیم فیروزآباد که ۱۵۵ 
بیمارستان  از  موقع  به  و  سریع  خدمات رسانی  با  بودند  نفر 

ترخیص شدند.
خلیل عبدالهی در گفت وگو با ایرنا گفت: در پی حادثه ای 
سدیم  کربنات  کارخانه  مخازن  از  یکی  نشتی  دلیل  به  که 
این  نفر مصدوم شدند که  به وقوع پیوست، ۱۵۵  فیروزآباد 
منتقل  این شهرستان  قائم )عج(  بیمارستان حضرت  به  افراد 

شدند.
با  داد:  ادامه  فارس  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
تمهیداتی که اندیشیده شد تمامی مصدومان حادثه، مداوا و از 

بیمارستان ترخیص شدند.
با  و  نداشت  فوتی  حادثه  این  خوشبختانه  افزود:  عبدالهی 
رسیدگی سریع و به موقع به مصدومان نیازی به ارجاع آنها 

به مرکز استان هم نبود.
وی بیان داشت: چندین دستگاه آمبولانس و یک تیم کامل 
پزشکی از شیراز برای رسیدگی فوری به مصدومان حادثه با 

پرواز بالگرد اورژانس هوایی به فیروزآباد اعزام شدند.
عبدالهی با بیان اینکه برای تسریع در روند درمان مصدومان، 
فیروزآباد  به  شیراز  از  توجهی  قابل  امکانات  و  تجهیزات 
ارسال شد، گفت: معمولًا در هنگام وقوع این نوع حوادث در 
سال های گذشته همه مصدومان همزمان با چندین آمبولانس 
به مرکز استان اعزام می شدند که اقدامی خطرآفرین بود اما با 
تدابیری که اتخاذ شد برای نخستین بار در هنگام بروز حادثه 
در فیروزآباد، تجهیزات قابل توجهی همراه با تیم پزشکی از 
بی سابقه  این کار  ارسال کردیم که  این شهرستان  به  شیراز 

مورد تجلیل قرار گرفت.
این  کرد:  اعلام  فارس  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
خاطی  فرد  با  که  افتاد  اتفاق  انسانی  خطای  دلیل  به  حادثه 

برخورد خواهد شد. 
نشتی  دلیل  به  حادثه ای  خردادماه   ۲۳ دوشنبه  روز  عصر 
شهرستان  سدیم  کربنات  کارخانه  در  مخازن  از  یکی  گاز 
به  فیروزآباد  کیلومتری جاده  در ۳۵  واقع  فارس  فیروزآباد 
عسلویه اتفاق افتاد. کارخانه کربنات سدیم فیروزآباد مرداد 
۱۳۹۹  افتتاح شد. این کارخانه در زمینه تولید کربنات سدیم 
تن  هزار   ۳۲۰ واحد  این  سالانه  ظرفیت  که  می کند  فعالیت 

است.
و  شیشه  مثل  دستی  پایین  صنایع  در  شرکت  این  تولیدات 
بلور، صنایع شوینده و پاک کننده، تصفیه آب و پتروشیمی 

استفاده می شود.
فیروزآباد در فاصله ۹۳ کیلومتری جنوب شرقی شیراز قرار 

دارد.

استان بوشهراستان بوشهر
استاندار بوشهر:

آب شیرین کن ۳۵ هزار مترمکعبی 
بوشهر پاییز بهره برداری می شود

مترمکعبی  هزار   ۳۵ شیرین کن  آب  گفت:  بوشهر  استاندار 
بوشهر پاییز امسال بهره برداری می شود.

از پروژه های  بازدید  ایلنا، احمد محمدی زاده در  به گزارش 
آب شیرین کن استان بوشهر اظهار کرد: تجهیزات اجرا مابقی 
پروژه ۳۵ هزارمکعبی اکنون در کشور در حال ساخت است 
گمرک  از  ترخیص  مرحله  در  و  بوده  وارداتی  اینکه  یا  و 

بوشهر است.
بوشهر  مترمکعبی  بیان کرد: آب شیرین کن ۱۷ هزار  وی 
نیز ۱۰ هزار مترمکعب آن در هفته گذشته وارد مدار شده و 

مابقی نیز بزودی به بهره برداری خواهد رسید.

محمدی زاده ادامه داد: آب شیرین کن یاد شده روند پیشرفت 
مطلوبی دارد و به دلیل گرفتن آب در ساحل و از عمق کم، 
پروژه احداث آبگیر در دستور کار قرار دارد که با توجه به 
کمبود مکان با پیگیری معاون عمرانی مشکل کمبود زمین 

آن برطرف خواهد شد.
بالا  بسیار  آب  سازی  شیرین  هزینه  گفت:  بوشهر  استاندار 
است و با توجه به کمبود آب سدها و همچنین کاهش آب 
استانی ها  هم  اولویت جدی  در  باید صرفه جویی آب  چاه ها 

باشد.

عسلویه

فرماندار عسلویه :

صنعت، خدمات مناسبی به مردم 
عسلویه ارائه نکرده است

هم  تحسینی  قابل  اقدامات  چند  هر  گفت:  عسلویه  فرماندار 
در راستای مسئولیت اجتماعی صنایع انجام شده، اما به میزان 
محدودیت و  آلایندگی ایجاد شده در خاک، آب و هوا که 
خدمات  شده،  ایجاد  شهرستان  در  صنعت  استقرار  دنبال  به 

مناسبی به مردم ارائه نشده است.
به گزارش ایرنا، روابط عمومی فرمانداری عسلویه به نقل از 
سید علی هاشمی در نشست شورای راهبردی پتروشیمی های 
تغییر مدیریت  از زمان  این حال  با  بیان کرد:  منطقه پارس 
اقداماتی  پارس،  منطقه  پتروشیمی های  راهبردی  شورای 
مسئولیت  ایفای  برای  امیدی  جرقه  که  گرفت  صورت 

اجتماعی صنایع در دل مردم منطقه روشن شد.
وی با اشاره به گفته رئیس شورای راهبردی پتروشیمی های 
منطقه مبنی بر اینکه مسئولیت های اجتماعی قانون نیست بلکه 
عرفی و اخلاقی است، اظهار کرد: هر جا که قانون سکوت 
پیرامونی  جامعه  و  مردم  نارضایتی  سبب  موضوعی  و  کرده 
می شود، باید شورای تأمین شهرستان به عنوان یک مرجع بن 

بست شکن ورود کند.
هاشمی افزود: با استفاده از پیشنهادات شورای تأمین و تعامل 
شورای راهبردی پتروشیمی ها می توان موارد مورد نیاز را به 

تصویب رساند.
فرماندار عسلویه با بیان اینکه تعامل صنعت و مردم دوسویه 
آب  جرعه ای  برای  عسلویه  مردم  امروز  کرد:  اذعان  است، 
محورهای  دارند،  را  برق  خاموشی  دغدغه  هستند،  رنج  در 
آموزشی  مراکز  و  است  نامناسب  جاده ای  و  مواصلاتی 

متناسبی ندارد که موجب نارضایتی مردم شده است.
نیازهای  رفع  انقلاب،  معظم  رهبر  سخنان  به  اشاره  با  وی   
مردم عسلویه و نخل تقی را جهاد اقتصادی دانست و گفت: 
مسئولان و مدیران عامل، اگر به دنبال تحقق فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب هستند باید برای جلب رضایت مردم و خدمت 

به آنها گام بردارند.
با  منطقه، گفت:  امنیتی  موضوع  اهمیت  به  اشاره  با  هاشمی 
توجه به وجود و استقرار تأسیسات عظیم صنعت در شهرستان 
مسئولان  و  مردم  همراهی  و  هوشیاری  تدبیر،  با  عسلویه؛ 

امنیتی، در این منطقه حیاتی امنیت و آرامش برقرار است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی

استانداری هرمزگان:

مبارزه با مواد مخدر نیازمند 
تحول و بازنگری جدی است

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: 
بازنگری  و  تحول  نیازمند  مخدر  مواد  شوم  پدیده  با  مبارزه 

جدی در برنامه ها است.
به گزارش مهر، احسان کامرانی در جلسه شورای هماهنگی 
مبارزه با مواد مخدر استان، با اشاره به اهمیت مبارزه دقیق 
با پدیده شوم مواد مخدر  با مواد مخدر، عنوان کرد: مبارزه 
بسزایی  اهمیت  از  دارد  جامعه  در  که  سویی  آثار  دلیل  به 

برخوردار است.
وی در همین خصوص، افزود: تولید و قاچاق انواع مواد مخدر 
بین  در  را  بسیاری  نگرانی های  صنعتی  مخدر  مواد  ویژه  به 
کشورها به وجود آورده که مبارزه با آن برای جلوگیری از 

گسترش آثار مخرب آن اجتناب ناپذیر است.
هرمزگان،  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
خاطرنشان کرد: جمهوری اسلامی ایران در امر مبارزه با مواد 
مخدر هزینه های بسیار داده تا از گسترش این پدیده در جهان 
جلوگیری شود و ایران در این زمینه نیازمند حمایت جامعه 

بین الملل است.
کامرانی، تصریح کرد: مبارزه با تولید، قاچاق و توزیع انواع  
مواد مخدر نیازمند تحول و بازنگری جدی است تا به اهداف 

مورد نظر برسیم.
وی گفت: انجام مطالعات علمی در زمینه مقابله و مبارزه با 

مواد مخدر با بهره گیری از ظرفیت دانشگاه ها و مراکز علمی 
و پژوهشی در این رابطه ضروری است.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، اظهار 
مصرف  مخرب  آثار  درخصوص  بخشی  آگاهی  داشت: 
برای  جامعه  در  صنعتی  مخدر  مواد  بخصوص  و  مخدر  مواد 
پیشگیری از گسترش این پدیده شوم که باعث از دست رفتن 

سرمایه های انسانی می شود ضروری است.
آثار  تشریح  کرد:  خاطرنشان  خصوص،  همین  در  کامرانی 
از  بهره گیری  با  برای خانواده ها  مواد مخدر  مخرب مصرف 
پتانسیل  و  اجتماعی  رسانه ها، شبکه های  ظرفیت صداوسیما، 

فضای مجازی در دستور کار قرار گیرد.
وی افزود: ایجاد شرایط مناسب برای اشتغال جوانان و مهیا 
کردن محیط های سالم و شاداب برای گذراندن اوقات فراغت 
با تفریحات سالم می تواند در جلوگیری از گرایش جوانان به 

مصرف مواد مخدر تأثیرگذار باشد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، تصریح 
کرد: ارائه آموزش های لازم به دانش آموزان و دانشجویان در 
مدارس و دانشگاه ها درخصوص آثار سوءمصرف مواد مخدر 

از اهمیت بسزایی برخوردار است.
کامرانی با تأکید بر تقویت توان نیروی انتظامی در مبارزه با 
مواد مخدر، تصریح کرد: نیروی انتظامی اعم از پلیس مبارزه 
با مواد مخدر، دریابانی و مرزبانی در امر مبارزه از نظر بودجه، 
نیروی انسانی و تجهیزات نیازمند حمایت ویژه هستند و از 
گرفته  بهره  بایستی  نیرو  این  تقویت  برای  ظرفیت ها  همه 

شود.
مخدر،  مواد  با  مبارزه  هفته  بودن  پیش  در  به  اشاره  با  وی 
کارآمد  دستاوردهای  مخدر  مواد  با  مبارزه  هفته  در  افزود: 
اجرای  همچنین  و  پدیده  این  با  مبارزه  زمینه  در  استان 
برنامه های پیشگیری و آگاهی بخشی در دستور کار شورای 

هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان قرار گیرد.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان:

۵۷۵ دانش آموز از هرمزگان 
در آزمون استعدادهای درخشان 

پذیرفته می شوند
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان با اشاره به برگزاری 
آزمون ورودی مدارس استعدادهای درخشان در استان، گفت: 
۵۷۵ دانش آموز از میان شرکت کنندگان در این آزمون در 

دو پایه هفتم و دهم پذیرفته می شوند.
اظهار داشت: آزمون  ایسنا  با  قویدل در گفت و گو  محمد 
همزمان  هفتم  پایه  درخشان  استعدادهای  مدارس  ورودی 
 ۳۹۰ و   ۳ حدود  شرکت  با  پنجشنبه  روز  کشور  سراسر  با 

دانش آموز در ۳۸ حوزه امتحانی هرمزگان برگزار شد.
در  تحصیل  دانش آموز جهت   ۳۲۸ شمار  این  از  افزود:  وی 
پذیرفته  استعدادهای درخشان هرمزگان  مدارس  مقطع هفتم 

خواهند شد.
قویدل بیان داشت: جمعه ۲۷ خردادماه نیز یک هزار و ۶۰۰ 
استعدادهای  مدارس  دهم  پایه  در  تحصیل  برای  دانش آموز 
درخشان هرمزگان با هم رقابت خواهند کرد که از این شمار 

نیز ۲۴۷ دانش آموز پذیرفته می شوند.
مجموع  از  گفت:  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
 ۹۰ ریاضی  گروه  در  تفکیک  به  دهم  پایه  دانش آموزان 
دانش آموز، علوم تجربی ۱۰۷ دانش آموز و علوم انسانی ۵۰ 
تحصیل  استان  درخشان  استعدادهای  مراکز  در  دانش آموز 

خواهند کرد.
وی درخصوص رعایت شیوه نامه بهداشتی بیماری کرونا در 
رعایت  با  آزمون  این  آزمون، گفت:  این  برگزاری  جریان 
کامل پروتکل های بهداشتی اجرایی شده  و استفاده از ماسک 
برای دانش آموزان و عوامل اجرایی و نظارتی شرکت کننده 

الزامی است.

استان خوزستاناستان خوزستان

رئیس سازمان صنعت، معدن وتجارت 
خوزستان:

قطع برق به یک دغدغه 
برای واحدهای تولیدی خوزستان 

تبدیل شده است

 
 

   
 رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: قطعی 
برق واحدهای تولیدی به یکی از دغدغه های تولیدکنندگان 

این استان تبدیل شده است.
به گزارش خبرنگار ایرنا امیرحسین نظری در نشست معاون 
سالن  در  صمت  وزیر  کار  و  کسب  محیط  و  هماهنگی 
با حضور  اهواز که  اجتماعات شهرک صنعتی شماره چهار 
جمعی از صنعتگران  و مسئولان استانی تشکیل شد بیان کرد: 
هزینه  بردن  بالا  بر  علاوه  خوزستان  درجه   ۵۰ بالای  دمای 

تمام شده تولید باعث شده در سه ماه تابستان با کاهش تولید 
مواجه شویم.

وی گفت: متأسفانه در تابستان سهمیه برق واحدهای تولیدی 
کاهش و یا قطع می شود که باعث ضرر و زیان واحدهای 

تولیدی شده است.
نظری با بیان اینکه در صنایع مادر و بزرگ این قطعی برق 
زیان بیشتری را وارد می کند ادامه داد: در کارخانه فولاد قطع 
برق بالای ۵۰۰ هزار تن کاهش تولید شمش را در پی دارد 
ضمن اینکه قطعی برق واحدهای تولیدی را با ضرر و زیان 

زیادی مواجه کرده است.
مناطق  در  داشت:  اظهار  خوزستان  صمت  سازمان  رئیس 
انرژی  از  خانگی،  مصارف  برق  کاهش  با  کشور  سردسیر 
برق برای تولید استفاده می شود اما در خوزستان چنین چیزی 

امکان پذیر نیست.
معاون وزیر صمت خبر داد؛

سرمایه گذاری هفت میلیارد دلاری 
برای ساخت نیروگاه ویژه در 

واحدهای صنعتی
معاون هماهنگی و محیط کسب و کار وزیر صنعت، معدن 
و تجارت گفت: ساخت نیروگاه تولید برق برای واحدهای 
صنعتی و تولیدی با سرمایه گذاری بیش از هفت میلیارد دلار 
مگاوات  هزار  بهره برداری، ۱۴  از  است که پس  آغاز شده 

برق برای حوزه صنعت کشور تولید خواهد کرد.
به گزارش خبرنگار ایلنا مهدی نیازی در جریان سفر خود به 
اهواز در جمع خبرنگاران بیان کرد: برای جلوگیری از قطعی 
نیروگاه ها  این  تابستان  در  ویژه  به  تولیدی  واحدهای  برق 

ساخته می شود.
وی افزود: برای تأمین برق صنعتگران کارهایی به صورت 
کوتاه مدت و بلند مدت  باید انجام شود که برای بلند مدت  
نیروگاه خاص واحدهای  به دنبال راه اندازی  از سال گذشته 
صنعتی هستیم و امید است با ساخت این نیروگاه ها از سال 
را  واحدهای صنعتی  برای  برق  تأمین  محدودیت  این  آینده 

نداشته باشیم.
معاون وزیر صمت اظهار داشت: همکاری خوبی در سالجاری 
با وزارت نیرو داشتیم که توافق شد اگر قرار است محدودیتی 
در تأمین برق واحدهای صنعتی انجام شود از قبل اطلاع  داده 

شود تا در زمان محدودیت با چالش کمتری مواجه شوند.
از  بهتری  شرایط  امسال  مصوبه   این  اجرای  با  گفت:  وی 

پارسال در این بخش داشته ایم.
نیازی با بیان اینکه در این سفر فرصت خوبی برای  دیدار با 
صنعتگران را داشتم افزود: با چالش ها و مشکلات آن ها آشنا 
شدم، چالش ها بسیار عمیق است و باید کارگروه هایی برای 

حل این مشکلات تشکیل شود.
وی افزود: این چالش ها در چند بخش دسته بندی شد که قرار 
شد شرکت شهرک های صنعتی خوزستان به این چالش ها به 

صورت تخصصی رسیدگی کند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب
کهگیلویه و بویراحمد:

بیش از ۲۸۰ میلیارد ریال
به طرح های آبرسانی کهگیلویه 

و بهمئی تخصیص داده شد

 

 

بویراحمد  و  کهگیلویه  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
چهار  اجرای  برای  اعتبار  ریال  میلیارد   ۲۸۰ از  بیش  گفت: 
این  بهمئی  و  کهگیلویه  شهرستان های  در  آبرسانی  پروژه 

استان تخصیص داده شد.
اسفندیار برخه  در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود:  پروژه 
در  مهم  پروژه های  از  یکی  مجتمع دهدشت غربی  آبرسانی 
حال اجراست، پیش بینی اجرای ۴۱ کیلومتر خط لوله انتقال 
که بیش از ۲۸ کیلومتر آن عملیاتی شده است و مخزن به 
متراژ ۲۰۰ مترمکعب با اعتبار افزون بر ۲۱۵ میلیارد ریال در 

حال انجام است.
برخه عنوان کرد: ۱۵ روستا با جمعیتی بیش از ۶ هزار و ۵۰۰ 
بخش هایی  که  آبرسانی  بزرگ  مجتمع  این  خدمات  از  نفر 
در  دارند،  فیزیکی  پیشرفت  هم  درصد   ۷۰ از  بیش  آن  از 

شهرستان کهگیلویه بهره مند خواهند شد.
وی ادامه داد: مجتمع آبرسانی به شهرستان بهمئی از سد کوثر 
پروژه  این  است،  فاضلاب  فعال آب و  پروژه های  از دیگر 
با  و  نفر  و  ۲۰۰  یکهزار  بر  بالغ  با جمعیتی  ۲ روستا  برای 
اجرای ۱۷ کیلومتر خط لوله، زمین به پیمانکار تحویل شده 
است و این پروژه هم با اعتباری به میزان ۶۵ میلیارد ریال به 

زودی آغاز به کار می کند.

مدیرکل دیوان محاسبات استان به همراه معاون فنی و حسابرسی هیئت حسابرسی، 
نماینده  و  استان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  کارشناسان  و  مدیرکل  همچنین 
کارگزار و مجری از سایت ۱۹۵ واحدی اقدام ملی مسکن واقع در شهر یاسوج 

بازدید کردند.
در سال ۱۳۹۹  مذکور  پروژه  آمده  به عمل  بررسی های  ایسنا، طبق  به گزارش 
شروع شده و مدت قرارداد ۱۶ ماه بوده باوجود گذشت )۱۷( ماه از قرارداد و 
پرداخت مبلغ ۱۵ میلیارد تومان به سایت مذکور معادل ۱۰ درصد دارای پیشرفت 

فیزیکی است که انحراف بسیار زیادی با برنامه زمان بندی داشته و در حال حاضر 
غیرفعال است.سایت مسکونی مذکور در مکانی انتخاب شده که دارای شیب زیاد 
بوده به همین دلیل هزینه آماده سازی، خاکبرداری و تسطیح مبالغ هنگفتی را به 
موارد مذکور  یابی  است در مکان  بنابراین ضروری  است،  داده  اختصاص  خود 

مورد توجه قرار گیرد.
 مهمترین دلایل تأخیر در اجرای پروژه، توجه نکردن به ظرفیت های کاری در 

انتخاب پیمانکار و عدم اعمال الزامات قانونی در برخورد با پیمانکار است. 

در بازدید مدیرکل دیوان محاسبات کهگیلویه و بویراحمد مطرح شد؛
غیرفعال بودن طرح اقدام ملی مسکن یاسوج با ۱۰ درصد پیشرفت فیزیکی


